
Zápis  zo  zasadnutia  Komisie  životného  prostredia,  výstavby  a územného

p}ánovania,  konaného  dňa  11.06.2021  o 14:00  hod.

v budove  Obecného  úradu  Jaslovské  Bohunice

Prítomní  členovia  komisie:  Ing.  I:uboš  Bokor,  Ing.  Peter  Kiripolský,  Ing.  Marián  Vajdečka

Ospravedlnení:  Ing.  Slivenský,,  Rudolf  Grác

Prítomní  za  poslancov:  RNDr.  Tibor  Rapant,  Viliam  Čapkovič
Prítomní  za  obecný  úrad:  starostka  - Božena  Krajčovičová,  Zuzana  Kordiaková,  Ing.  Jozef

Zemko,  Marián  Kobetič

Hostia:  Milan  Havrlent,  Josef  Plevza

Program  rokovania:

- Šidúnky,  Krátke  pole  -  oboznáinenie

Kopanice  -  oboznámenie

Zmena  ÚPO -  Paderovce  Multifunkčné  ihrisko

doplnenie  regulatív  pre  lokality  B úzei'nného  plánu  obce-  podanie  informácií

Vyregulovanie  objektov  ubytovne  -  oboznámenie

Zázeinie  Meander-  oboznáinenie

Multifunkčné  ilirisko  -  prekládka  teplovodu

Multifunkčné  ihrisko  -  sút'až  VO

TTSK  oprava  cesty  III.  triedy  - oboznáinenie

Štefan  Schmidt  - žiadost'  zinena  ÚPO

Krchnák  -  odpredaj  pozeinku

Žiadost'  Viliam  Baloník,  Jozefína  Baloníková  -  vybudovanie  prístupovej  cesty

Žiadost'  Ivačík  Paderovce

Rekonštrukcia  Požiarnej  zbrojnice

Hlasovanie: za: 3 (Bokor,  Kiripo}ský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0

Komisia  odsúhlasila  program.

l.  Multifunkčné  ihrisko  -  prekládka  teplovodu

Komisia  bola  oboznámená  s projektovou  dokumentáciou  prekládky  teplovodu  pri  ZŠ

Komisia  odporúča  zrealizovat'  prekládku  teplovodu  pri  ZŠ
Hlasovanie: za: 3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0

Komisia  odporúča  schválit'  realizáciu  prekládky  teplovodu  pri  ZŠ

2. SidúnÍcy,  Krátke  pole  -  oboznámenie

Kopanice  -  oboznámenie

doplnenie  regulatív  pre  lokality  B územného  plánu  obce-  podanie  informácií

Vyregulovanie  objektov  ubytovne  -  oboznámenie

Zázemie  Meander-  oboznámenie

TTSK  oprava  cesty  III.  triedy  - oboznámenie

Komisia  bola  oboznámená  s rozpracovanost'ou  PD  a stavom  rozpracovanosti  stavieb.



Komisia  berie  na vedomie

3.  Zmena  ÚPO  -  Paderovce  Multifunkčné  ihrisko

Komisia  bola  oboznámená  so Zmenou  7i/2019  -  zinena funkčného  využitia  pozemkov

- zmenou  ÚPN sa zmení  funkčné  využitie  plochy  parciel  č.41/2,  41/1,  42/1,  43/1,  44/1  v  k.

ú. Paderovce  z plôch  záhrad  na plochy  občianskej  vybavenosti.

Navrhovaná  zmena  ÚPO je  z dôvodu  využitia  horeuvedených  parciel  k výstavbe

Multi-[unkčného  ihriska  Paderovce.

Komisia  odporúča  schválenie  zmeny  7i/2019

masovanie: za:

proti:

zdržal  sa:

3

o

o

(Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

Komisia  odporúča  schválenie  zmeny  ÚPO č.7i/2019

4. Multifunkčné  ihrisko  Jaslovské  Bohunice  VO

Komisia  bola  oboznámená  s rozpracovanost'ou  vyhodnotenia  VO

K  pripomienkam  odporúča  predložit'

technický  list  betónu

preverit"  splnenie  podmienok  referencií

preverit'  zápis  v registri  VO

Komisia  berie  na  vedomie

5. Ing.  Štefan  Schmidt  / žiadost'  o zmenu  ÚPO/

Komisia  bola  oboznámená  so žiadost'ou  In. Schmidta  o zi'nenu funkčného  využitia  časti parciel

249/162  a 249/163  v k.ú. Bohunice  z IBV  na technické  a dopravné  vybavenie.

Komisia  odporúča  zmenu  ÚPO  Jaslovské  Bohunice

Hlasovanie:  za:  0

proti:  3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

zdržal  sa:  0

Komisia  neodporúča  zmenu  ťlPO  Jaslovské  Bohunice.

6. P. Krchnák-  odpredaj  pozemku

Komisia  bola  oboznámená  s pracovnou  verziou  GP p. Krclináka  vyliotoveného  za

účelom  odkúpenia  časti  verejného  priestranstva  o rozlohe  57 m2 v k. ú. Paderovce  a navrlmutou

cenou  5 Eur/1m2.

Komisia  odporúča  odpredaj  časti  pozemku  o rozlohe  57m2  v k. ú. Paderovce

Hlasovanie:  za:  3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0



Komisia  odporúča  odpredaj  časti  pozemku  o rozlohe  57m2  v k. ú. Paderovce

Komisia  odporúča  odpredaj  časti  pozemku  o rozlohe  57m2  v k. ú. Paderovce  za navrhovanú

cenu  5 Eur/1m2

Hlasovanie:  za:  0

proti:  3  (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

zdržal  sa:  0

Komisia  neodporúča  odpredaj  časti  pozemku  o rozlohe  57m2  v k. ú. Paderovce  za

navrhovanú  cenu  5 Eur/1m2

7.  Žiadost'  p.  Baloník  a p. Baloníková

Komisia  bola  oboznámená  so žiadost'ou  p. Baloníka  s manželovou  o vybudovaní  prístupového

cliodníka  k príručnýi'n  skladoi'n  svojej  prevádzky  pri  budúcoi'n  Multifunkčnoi'n  ihrisku  Paderovce

z dôvodu  nevhodne  ui'niestnenej  autobusovej  zastávky  brániacej  prejazdu  p. Baloníkovi  po svojoi'n

pozemku  až k skladovým  priestorom.

Komisia  odporúča  vybudovanie  prístupového  chodníka  p. Baloníkovi  a p. Baloníkovej

k  skladovým  priestorom  svojej  prevádzky.

Hlasovanie:  za:  0

proti:  3 (Bokor,  Kiripo}ský,  Vajdečka)

zdržal  sa:  0

Komisia  neodporúča  vybudovanie  prístupového  chodníka  p. Baloníkovi  a p. Baloníkovej

k  skladovým  priestorom  svojej  prevádzky.

Komisia  odporúča  premiestnenie  autobusovej  zastávky  tak,  aby  nebránila  prejazdu  p.

Baloníkovi  a p. Baloníkovej  k  skladovým  priestorom.

Hlasovanie:  za:  3  (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0

Komisia  odporúča  premiestnenie  autobusovej  zastávky  tak,  aby  nebránila  prejazdu  p.

Baloníkovi  a p. Baloníkovej  k  skladovým  priestorom.

8. Žiadost'  p. Ivančík

Komisia  bola  oboznámená  so žiadost'ou  p. Ivančíka  o dobudovanie  odstavnej  plochy  pred  rodinným

domoi'n  č. 15/11  v Paderovciach.

Komisia  odporúča  udelit'  súhlas  p.  Ivančíkovi  na  dobudovanie  odstavnej  pžochy  podl'a

situácie  predloženej  komisii.

Hlasovanie:  za:  3  (Bokor,  Kiripo}ský,  Vajdečka)

proti:  0

zdržal  sa:  0

Komisia  odporúča  udelit'  súhlas  p.  Ivančíkovi  na  dobudovanie  odstavnej  plochy  podl'a

situácie  predloženej  komisii.



9.  Stavba  - Hasičská  zbrojnica

Komisia  bola  oboznámená  so stavom  stavby  HZ.

Komisia  navrhuje  zredukovat'  EPS-  ku  len  na priestory  garáží  a prehodnotit'  čast'  elektro

(kamery  video  vrátnik...)

Komisia  nawhuje  započatie  stavebných  prác  rekonštrukcie  HZ  v súlade  s postupom  určeným

pre  zákazky  s nízkou  hodnotou.

Komisia  odporúča  zredukovat'  EPS-ku  len  do  priestorov  garáží  a prehodnotit'  čast'

elektro  (kamery  video  vrátnik...)

masovanie: za: 3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:

zdržal  sa:

o

o

Komisia  odporúča  zredukovat'  EPS-ku  len  do  priestorov  garáží  a prehodnotit'  čast'

elektro  (kamery  video  vrátnik...)

Komisia  odporúča  započatie  stavebných  prác  rekonštrukcie  HZ  v súlade  s postupom

určeným  pre  zákazky  s nízkou  hodnotou.

Hlasovanie: za: 3 (Bokor,  Kiripolský,  Vajdečka)

proti:

zdržal  sa:

o

o

Komisia  odporúča  započatie  stavebných  prác  rekonštrukcie  HZ  v súlade  s postupom

určeným  pre  zákazky  s nízkou  hodnotou.

Ing.  Euboš  Bokor

predseda  Komisie  životného  prostredia,  výstavby  a územného  plánovania


